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http://www.kansalaisopistojenliitto.fi/sesu


http://www.kansalaisopistojenliitto.fi/mkk
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http://kansalaisopistojenliitto.fi/wp-content/uploads/2016/10/12-askelta-selkokielell%C3%A4-opettamiseen.pdf
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http://papunet.net/materiaalia/kuvapankki
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https://yle.fi/uutiset/3-8947599
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https://www.youtube.com/watch?v=N1H2t15zezM
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http://www.kansalaisopistojenliitto.fi/sesu
http://www.kansalaisopistojenliitto.fi/mkk
http://www.kansalaisopistojenliitto.fi/umako
http://kansalaisopistojenliitto.fi/wp-content/uploads/2016/10/12-askelta-selkokielell%C3%A4-opettamiseen.pdf
http://kansalaisopistojenliitto.fi/wp-content/uploads/2018/01/Suositus_kansalaisopistojen_lukutaitokoulutuksen_opetussuunnitelmaksi_2018.pdf
http://www.oph.fi/download/188654_Vapaan_sivistystyon_lukutaitokoulutuksen_opetussuunnitelmasuositus_2017.pdf

